
Protokół Nr 313

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 22 września 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 930. Posiedzenie otworzył Z-ca

PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik

oraz

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponowałnastępujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego, którego

przedmiotem jest Modernizacja lT - zakup sprzętu komputerowego w

powiecie koneckim w ramach projektu pn.: "e-Geodezja - cyfrowy zasób

geodezyjny Województwa Świętokrzyskiego".

3. Sprawy różne.

Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi bądź propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego

posiedzenia.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Wicestarostę.
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Ad. 2

Naczelnik Wydz. Informacji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie wyboru

najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego,

którego przedmiotem jest:

Modernizacja IT - zakup sprzętu komputerowego w powiecie koneckim

w ramach projektu pn.: "e-Geodezja - cyfrowy zasób geodezyjny Województwa

Świętokrzyskiego":

Część 1. Zakup i dostawa serwerów,

Część 2. Zakup i dostawa pozostałego sprzętu (przełączniki, zasilacze awaryjne,

szafa serwerowa, zestaw zasilania awaryjnego, biblioteka taśmowa, modernizacja

infrastruktury),

Część 3. Zakup i dostawa zestawu do skanowania,

Część 4. Zakup i dostawa półki z dyskami do macierzy (rozbudowa posiadanej

przez Zamawiającegomacierzy Dell ME4024).

Oznajmiła, że Komisja Przetargowa dokonała oceny ofert, natomiast

Inżynier Projektu jeszcze nie wypowiedział się w przedmiotowej sprawie.

Pomimo tego Komisja, biorąc pod uwagę terminy proponuje Zarządowi

dokonanie wyboru ocenionych ofert w poszczególnych częściach postępowania

tj. :

w części 1 firmy AT COMPUTERS s.c. Jakub Mroczkowski, Bartłomiej

Mroczkowski z siedzibą w Pobiedziskach,

w części 2 firmy "MAN COMPLEX" Grzywna Marek, ŁapaczNorbert z siedzibą

w Kielcach,

w części 3 firmy "MAN COMPLEX" Grzywna Marek, ŁapaczNorbert z siedzibą

w Kielcach,

w części 4 firmy ncNETcom sp. z 0.0. z siedzibą w Kielcach.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że należałoby

pouczyć Inżyniera Projektu w kwestii zakresu czynność, który go obowiązuje

i ewentualnie rozważyć naliczenie kar umownych.

Innych uwag nie było.
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Zarząd dokonał wyboru ofert zaproponowanych przez Komisję

Przetargową oraz jednogłośnie podjął uchwałę Nr 169/2023 w przedmiotowej
sprawie.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 940 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

··.. ···· ..··..·· I ~· .... ·.. ······..·.. ·..······· ..

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

...................... /:..~......
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